
Spoštovani, 

 
Skladno z vašim pozivom in javno razgrnitvijo vam pošiljam svoje mnenje in 
pripombe v zvezi z objavljenimi dokumenti. 

 
Analiza je narejena izredno obširno in kvalitetno. Vendar imam dve 
pripombi in eno mnenje: 

 
1. V analizi za Savinjsko statistično regijo, poglavje 2.2.7 manjka 
“programska mreža” Radia 1, omenjeni sta samo mreži Antena in Center. 
Radio 1 (oziroma mreža) je v tej regiji slišen na svojih frekvencah, kot tudi 
frekvencah bivših radijev Bakla, Goldi in Celjski val.  

 
2. V istem poglavju 2.2.7 je zaveden Moj Radio 1 (MR1), ki je sicer unikaten 
program vendar praktično “neslišen”. MR1 sem leta 2005 ustanovil kot 
lokalno programsko in glasbeno dopolnitev za Šaleško dolino (drugi 
program) z namenom sodelovanja na razpisih in z namenom pridobitve 
radiodifuzne frekvence. Vsa ta leta sem se trudil pridobiti radiodifuzno 
frekvenco, tudi na razpisih, vendar mi še ni uspelo. Tako radio praktično 

deluje v prazno , brez poslušalcev razen redkih posameznikov, ki imajo 
vklopljeno anteno od FM sprejemnika v KRS Šaleške doline. 

 
Žal pa kljub temu, da ste v svoji analizi našli in upoštevali praktično neslišen 
MR1 brez FM frekvence, le tega kasneje v frekvenčnih potrebah oziroma 
zahtevah javnosti niste upoštevali. Za MR1 sem v desetih letih oddal že več 
pobud za razpis proste frekvence, brez uspeha. Program MR1 je zasnovan 
kot lokalni radijski program za šaleško/savinjsko dolino s predvsem 
lokalnimi vsebinami, s katerimi že razpolagamo v matičnem programu Moj 
radio. Glasbena usmeritev programa MR1 je v pretežno Slovenski narodni 
glasbi, cca 50 %, ter ostali Slovenski pop glasbi in večno zelenimi 
uspešnicami.  

 
Zanimivo mi je, da na eni strani v vaši analizi in razvoju dejansko sledite 
težnjam k novim programom kot je Moj Radio1, po drugi strani pa ni proste 
frekvence za Šaleško Savinjsko regijo, V Velenju ali Topolšici. Tudi zato 
nisem podal mnenja k vašem pozivu o prostih frekvencah; najbližji prosti 
frekvenci sta v Celju, Golovec, naš sedež pa je v Velenju in bi iz Velenja 
težko nastopali kot lokalni Celjski program. Mogoče sem naredil napako, 
ker nisem ponovno posebej izrazil želje in interesa pri vašem pozivu k 
pridobitvi proste frekvence za MR1 vendar sem bil prepričan, da 
zadostujejo tako moja večletna prizadevanja za frekvenco kot tudi večkrat 
poslane pobude za razpis proste radiodifuzne frekvence. 

 



3. Izredno me veseli in hkrati podpiram prizadevanja SVET-a, kot je 
zapisano v točki 5.1; kljub prejšnji obširni analizi t.i. radijskih mrež ste 
ugotovili in zapisali, da dejansko ne gre za mreže temveč posamezen/ne 
programe katerega lastniki in izdajatelji so v pomanjkanju prostih frekvenc 
ter v interesu nacionalne slišnosti, pokupili propadle lokalne radije, na 
njihove frekvence pripeljali enoten program, zakon in APEK/AKOS pa 
zadovoljili z ustanovitvijo mrež. Z legalizacijo in preobrazbo teh mrež, kot 
ste jo predlagali DZ, bi se dejansko sprostilo precejšnje število frekvenc in 
racionaliziral FM spekter.  

 
Glede na vaš poziv in objavo Strokovne podlage, analize in strateške 
usmeritve vas s tem dopisom pozivam, da preučite situacijo v zvezi z 
omenjenim programom Moj Radio 1, ter preučite možnost oziroma najdete 
prosto frekvenco v Šaleški dolini. Po mojem mnenju je program Moj radio 1 

praktično “pisan na kožo” vaši objavljeni analizi, strategiji in razvoju 
analognega radia.  
 
Hvala in lep pozdrav. 
 
Boris Sušin 
 
P.s.: Moje mnenje glede Digitalnega radia bom v zvezi z zadnjim posvetom 
napisal in poslal ločeno 
 


